
Protokół  nr X/2011 

z sesji Rady Gminy Ł ęka Opatowska 

odbytej w dniu 29 czerwca 2011 r. 

w sali posiedze ń Urzędu Gminy w Ł ęce Opatowskiej 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady pan Adam Kopis o godz. 11:05 otworzył sesję i po powitaniu Radnych  
Sołtysów, Pana Wójta z pracownikami urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli lokalnej 
prasy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14-stu 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy   - pan Witold Jankowski 
- Sekretarz Gminy  - pani Małgorzata Gąszczak  
- Skarbnik Gminy  - pani Alina Brząkała 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - pan                                                                                                       
  Tomasz Jerczyński 
- Kierownik     Gminnego Zespołu Placówek Oświatowych – pani Barbara Kulak 
- Radca Prawny – pani Gabriela Drzazga 
- oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 
Ad. 2. Przyj ęcie porz ądku obrad 

Proponowany porządek obrad: 

1.   Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  Wójta Gminy z działalności  między sesjami, zwłaszcza z wykonania 

uchwał. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zatwierdzenia sprawozdań finansowych Gminy Łęka Opatowska za 2010 r.; 
2) absolutorium dla Wójta Gminy Łęka Opatowska: 

a) zapoznanie się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za  
2010 r. wraz  z informacją o mieniu i opinią RIO, 

b) zapoznanie się ze sprawozdaniem finansowym i opinią z jego 
badania 

c) zapoznanie się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej,  
d) zapoznanie się z opinią RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej, 
e) zapoznanie się z opiniami innych komisji w odniesieniu do 

wykonania budżetu Gminy za 2010 r.,  
f)    zapoznanie się z informacją o stanie mienia Gminy, 
g) dyskusja,  
h) głosowanie w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Łęka 

Opatowska.  
3) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy; 



4) zmiany budżetu Gminy na 2011 r.;  
5) uchylenia  uchwały Nr IX/47/2011 z dnia 30 maja 2011 r. w sprawie zmiany 

Uchwały Nr VIII/41/2011 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 27 kwietnia  
2011r. w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy  
w 2012r. na  przedsięwzięcie pn.: „Przebudowa Starej Szkoły                         
Podstawowej w Łęce Opatowskiej wraz ze zmianą sposobu użytkowania                           
na cele społeczne – roboty wewnętrzne wykończeniowe”; 

6) zmiany uchwały Nr VIII/41/2011 z 27 kwietnia 2011 r. w sprawie 
zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy w 2012r. na                            
przedsięwzięcie pn.: „Przebudowa Starej Szkoły Podstawowej w Łęce                         
Opatowskiej wraz ze zmianą sposobu użytkowania na cele społeczne –                         
roboty wewnętrzne wykończeniowe”; 

7) powołania przedstawiciela do Rady Społecznej przy Samodzielnym 
Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Kępnie na kadencję 2011-2015; 

8) przyjęcia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce 
Opatowskiej;  

9) wyrażenia zgody na bezprzetargową  dzierżawę nieruchomości zabudowanej 
Towarzystwu Przyjaciół Rakowa; 

7. Informacja – „Sport na terenie Gminy, stan organizacyjny, fundusze, działalność, 
szkoły, kluby (LZS, LKS, MUKS-y)”. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich  sesjach.  
10. Wolne głosy i wnioski. 
11. Zakończenie obrad X Sesji Rady Gminy. 

 

Pan Przewodniczący spytał czy nie ma uwag co do proponowanego porządku obrad. Głos 
zabrał Pan Wójt, który poprosił o wprowadzenie jednej zmiany a mianowicie  
o wykreślenie w punkcie 5 podpunkcie 6, uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr 
VIII/41/2011 z 27 kwietnia 2011 r. w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w 
budżecie Gminy w 2012r. na przedsięwzięcie pn.: „Przebudowa Starej Szkoły Podstawowej 
w Łęce Opatowskiej wraz ze zmianą sposobu użytkowania na cele społeczne – roboty 
wewnętrzne wykończeniowe”; a wprowadzenie na jej miejsce uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na obciążenie hipoteką nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Łęka 
Opatowska.  

 
Wobec braku uwag, proponowaną poprawkę do porządku obrad poddano pod głosowanie. 
„Za” wniesieniem proponowanych zmian do porządku obrad głosowało 14 radnych – 
jednogłośnie. 

Następnie poddano pod głosowanie cały porządek obrad uwzględniający naniesione 
poprawki. „Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 14-stu radnych jednogłośnie. 

Ad. 3. Przyj ęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Pan Adam Kopis spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej sesji – „Za” przyjęciem protokołu głosowało 14-stu radnych (jednogłośnie). 

Ad. 4. Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

Pan Przewodniczący przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym , która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



Wobec braku pytań i uwag, Pan Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad  

Ad. 5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalno ści mi ędzysesyjnej: 

Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Pan Wójt złożył sprawozdanie za 
okres od 30 maja 2011 r. do 29 czerwca 2011 r., które stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

Pan Przewodniczący podziękował Panu Wójtowi za wystąpienie i otworzył dyskusję na temat  
sprawozdania Pana Wójta.  

Wobec braku pytań co do wystąpienia Pana Wójta, Przewodniczący Rady Gminy przeszedł 
do następnego punktu porządku obrad. 

Ad. 6. Podj ęcie uchwał w sprawie: 

W tym punkcie obrad radni rozpatrzyli następujące projekty uchwał: 

- Nr X/52/2011 w sprawie zatwierdzenia sprawozda ń finansowych Gminy Ł ęka 
Opatowska za 2010 r.; 

Pan Przewodniczący oddał głos Pani Skarbnik, która powiedziała, iż Państwo Radni dostali 
sprawozdania finansowe oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2010 r. w 
odpowiednim terminie do zapoznania i jeśli ktoś z Państwa ma pytania to chętnie wraz z 
Panem Wójtem Gminy na nie odpowiedzą.  

Pan Kopis podziękował Pani Skarbnik i otworzył dyskusję. W tym miejscu przystąpiono do 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 
2010 r.  

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecno ści 14-stu radnych uczestnicz ących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podj ęła uchwał ę Nr X/52/2011 w sprawie 
zatwierdzenia sprawozda ń finansowych Gminy Ł ęka Opatowska za 2010 r.; 

- Nr X/53/2011 w sprawie absolutorium dla Wójta Gmi ny Łęka Opatowska 

Przewodniczący Rady Gminy Łęka Opatowska Adam Kopis powiedział, iż zgodnie z literą 
prawa tryb przyjęcia uchwały absolutoryjnej musi być przeprowadzony w odpowiedniej 
kolejności. 

a) zapoznanie si ę ze sprawozdaniem z wykonania bud żetu Gminy za 2010 r. wraz 
z informacj ą  o mieniu i opini ą RIO 

Głos zabrał Pan Wójt - Witold Jankowski, który powiedział iż, sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy  za 2010 r. wraz z informacją o mieniu wszyscy Państwo Radni wcześniej 
otrzymali i  mieli czas do zapoznania się z nimi.   
Następnie głos zabrała Pani Skarbnik – Alina Brząkała, która odczytała opinię RIO, która 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 



b) zapoznanie si ę ze sprawozdaniem finansowym i opini ą z jego badania 
      Głos zabrała Pani Skarbnik, która powiedziała, iż sprawozdanie finansowe Państwo 
Radni przyjęli we wcześniejszym podpunkcie 1 porządku obrad. Sprawozdania sporządzone 
są na dzień 31 marca a przekazywane do RIO do końca kwietnia. Do tego sprawozdania 
RIO nie wydaje żadnej opinii.  

c) zapoznanie si ę ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej   
 Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marian Pacyna, który odczytał 
pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Łęka Opatowska o wykonaniu budżetu 
Gminy Łęka Opatowska, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

d) zapoznanie si ę z opini ą RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej 
 Głos zabrała Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Bogumiła Kosmala, która 
odczytała aprobującą opinię RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

e) zapoznanie si ę z opiniami innych komisji w odniesieniu do wykonan ia 
bud żetu Gminy  za 2010 r.  

 Jako pierwsza w podpunkcie e, głos zabrała Przewodnicząca Komisji Planowania i 
Budżetu Ewa Kosińska, która odczytała pozytywną opinię Komisji Planowania i Budżetu o 
wykonaniu budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2010 r., która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 Jako kolejna głos zabrała Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty Zdrowia, 
Kultury i Sportu Krystyna Jankowy, która w imieniu wszystkich członków komisji wyraziła 
opinię pozytywną w sprawie wykonania budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2010 r. i 
powiedziała, iż wnioskuje o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Łęka Opatowska.  

 Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarczej – Grzegorz Adamski, 
który powiedział, iż członkowie Komisji Gospodarczej generalnie nie mieli zastrzeżeń co do 
wykonania budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2010 r. i wnioskuje o udzielenie absolutorium 
dla Wójta Gminy Łęka Opatowska – Witolda Jankowskiego.  

f) zapoznanie si ę z informacj ą o stanie mienia Gminy  
 Głos zabrała Pani Skarbnik, która powiedziała, iż informacja o stanie mienia 
komunalnego jest integralną częścią sprawozdania z wykonania budżetu. Kiedyś tą 
informację składało się do prowizorium budżetowego. Tą informację Państwo Radni 
otrzymali według stanu na dzień 31.12.2010  obejmuje okres od 1 października 2009 do 31 
grudnia 2010. 

W informacji tej wykazane jest całe mienie komunalne Gminy, informacje o zmianach od 
ostatniej złożonej informacji o stanie mienia komunalnego, informacja o uzyskanych 
planowanych dochodach i wydatkach na majątek Gminy czyli te związane z utrzymaniem np. 
wodociągów, kanalizacji, mieszkań komunalnych, informacja o wierzytelnościach, wartość 
inwestycji  w toku czyli nie zakończonych tj. stan konta 080.  Informacja dołączona do 
sprawozdania z wykonania budżetu spełniła wszelkie wymogi ustawy o finansach 
publicznych.  

g) dyskusja  
 Głos zabrał Pan Wójt, który odniósł się do wykonania budżetu za miniony rok. 
Powiedział, iż bardzo szczegółowo zostały Państwu przekazane wszystkie zdarzenia 



finansowe i rzeczowe w sprawozdaniu, które Radni otrzymali w odpowiednim czasie. W 
minionym roku kontynuowaliśmy rozpoczęte inwestycje duże i mniejsze na miarę naszych 
możliwości finansowych często wspierając się kredytami zewnętrznymi a to dlatego aby 
wykorzystać szansę jaka była w perspektywie 2007-2013  dofinansowań zewnętrznych. 
Wszystkie środki tam gdzie można było zawsze staraliśmy się pozyskać. Na chwilę obecną z  
ogólnodostępnych informacji w województwie wielkopolskim środków zewnętrznych na 
dofinansowanie głównie zadań inwestycyjnych nie ma, zostały już wykorzystane i 
zrealizowane. Następna perspektywa czasowa to będą lata 2014-2020. Pan Wójt 
przypomniał jakie zadania   realizowane były w 2010 r. : 

- budowa drogi gminnej w Opatowie, ul. Szpot,  

- wykonanie I etapu przebudowy Ośrodka Zdrowia w Opatowie, 

- przebudowa stacji uzdatniania  wody w Opatowie (dofinansowanie w ramach PROW),   

- budowa boiska sportowego typu ORLIK w Siemianicach (dofinansowanie z Urzędu                

   Marszałkowskiego  oraz Ministra Sportu i Turystyki) 

- budowa dalszej części kanalizacji sanitarnej w Łęce Opatowskiej (dofinansowanie w 
ramach PROW)   

- wykonanie I etapu rewitalizacji rządcówki w Łęce Opatowskiej (dofinansowanie w ramach 
PROW)  

- kontynuacja budowy strażnicy w Siemianicach 

- Budowa Centrum Pszczelarstwa w Mariance Siemieńskiej (dofinansowanie w ramach 
PROW) 

Te informacje pokazują, że trzeba z dużym wyprzedzeniem projektować, szukać środków 
zewnętrznych, a następnie przystąpić do realizacji.   

Inwestycje te zrealizowane jak i w trakcie realizacji a także te planowane służą przede 
wszystkim podniesieniu standardu życia naszej społeczności lokalnej. Mam świadomość 
tego że na jakość życia w naszej małej ojczyźnie nie tylko ważne są: drogi, sale, boiska itp. 
ale również te niematerialne tj. ostatnie wybory samorządowe, kontakty międzyludzkie, 
międzygminne. Jak wszyscy wiedzą realizowana jest współpraca z niemiecką gminą Hinte 
jak i węgierską Újlőrincfalva. Bardzo ważnym elementem naszego życia jest działalność 
kulturalno-sportowa: turnieje, dożynki, festyny, dni gminy. Pan Wójt powiedział, iż ma 
nadzieję że redagowany Biuletyn Gminny, aktualizowana strona internetowa, komunikaty w 
mediach lokalnych  przyczynią się do tego aby komunikacja między urzędem a 
mieszkańcami Gminy jak i odwrotnie była jak najbardziej częsta i sprawna. 

Kolejną bardzo ważną sprawą jest zwiększenie liczby działających na terenie Naszej Gminy 
organizacji pozarządowych, jest to efekt uaktywnienia się naszego społeczeństwa. 

Zwrócił również uwagę na to, iż wszystkie działania powinny być przemyślane, 
perspektywiczne  a przede wszystkim zgodne z prawem. Pan Wójt powiedział, iż ma 
nadzieję że wspólnie z nowo wybraną Radą uda się zrealizować wszelkie zamierzenia i 



osiągnąć cele, które będziemy realizować w poszczególnych budżetach na następne lata. 
Na koniec poprosił o udzielenie absolutorium z wykonania budżetu za 2010 r. 

 Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarczej Grzegorz Adamski, 
który powiedział, iż nie ma zastrzeżeń do wykonania budżetu za 2010 r. tylko ma jedno 
spostrzeżenie, iż obecna Rada Gminy dostała tak jakby prezent  od poprzedniej Rady – tak 
wysokie zadłużenie, i ta obecna Rada ma ograniczone możliwości co do rozpoczęcia 
nowych inwestycji.  

 Następnie głos zabrał Radny Skotnik, który powiedział, iż radni wyrazili opinie na 
posiedzeniach komisji, stanowiska komisji są jednoznaczne tak więc prowadzenie dalszych 
dyskusji nie ma sensu.  

 Następnie Przewodniczący Rady Gminy  zabrał głos i powiedział, iż zgodnie z literą 
prawa dyskusja musi się odbyć. 

 Jako kolejna głos zabrała Przewodnicząca Komisji Planowania i Budżetu Ewa 
Kosińska, która powiedziała, iż po wysłuchaniu sprawozdań i opinii RIO, Pani Skarbnik 
przedstawia zadłużenie ok. 58% a RIO 70%, dlaczego ? 

 Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik, która powiedziała, iż sprawozdanie sporządzone 
na 31.12. – Rb-Z , w tym sprawozdaniu stan zadłużenia był wykazany na poziomie 58 %. Na 
pierwszej stronie ujęto tylko kredyty i pożyczki + wyprzedzające finansowanie.  

Wierzytelność, którą posiada Gmina była wykazana w informacji dodatkowej sprawozdania. 
Jak Państwo wiedzą, robiliśmy korektę budżetu na 2011 r. właśnie związaną z 
przekroczeniem limitu zadłużenia związanego z wierzytelnością. Stąd te rozbieżności w % .   

 Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który powiedział, iż nowe 
rozporządzenie Ministra Finansów nie tylko naszej Gminie ale również w zdecydowanej 
większości gmin w Polsce pokrzyżowało w jakimś stopniu plany i wpłynęło na to, że trzeba 
automatycznie przystopować. Tak jak wspominał Pan Wójt jest to nasz ostatni kredyt do 
2014 r. Podkreślił, iż mógłby tu polemizować z Radnym Adamskim ponieważ też był Radnym 
tak jak i Radny Adamski poprzedniej kadencji i to co było realizowane było od początku do 
końca przemyślane i miało ułatwić życie mieszkańców Gminy Łęka Opatowska. Jednak 
przystopowanie jest konieczne, jednym z powodów jest również wyczytana w sprawozdaniu 
kwota zaległości jakie mieszkańcy mają w stosunku do Urzędu.  

Wobec braku dalszych pytań i uwag odczytano projekt uchwały.  

Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecno ści 14 radnych 
uczestnicz ących w posiedzeniu – 13 głosami „za”, 1 „wstrzymuj ący”(Radny 
Jóźwiakowski),  podj ęła uchwał ę Nr X/53/2011 w sprawie absolutorium dla Wójta 
Gminy Ł ęka Opatowska 

W tym momencie Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10-cio minutową przerwę a Radny 
Skotnik zgłosił Przewodniczącemu Rady Gminy iż, nie może uczestniczyć w dalszych 
obradach posiedzenia sesji  z ważnych przyczyn osobistych.  

Po przerwie wznowiono obrady.  

 



- Nr X/54/2011 w sprawie zmian w Wieloletniej Progn ozie Finansowej Gminy 

Głos zabrała Pani Skarbnik Alina Brząkała, która powiedziała, iż uchwalając uchwałę o 
zabezpieczeniu środków na III etap rządówki RIO ją  zakwestionowało następnie uchwałą nr 
12/1000/2011 z dnia 1 czerwca 2011 umorzyło swoje postępowanie w sprawie uchylenia 
uchwały. W uzasadnieniu uchwały RIO, podano wskazówki co należy zrobić. W Wieloletniej 
Prognozie Finansowej w tzw. zakresie rzeczowym zapisanych przedsięwzięć brakuje III 
etapu rządówki. W załączniku nr 1 w Wieloletniej Prognozie Finansowej gdzie jest budżet w 
wydatkach majątkowych te wielkości się mieszczą tylko nie ma ich w załączniku. Wieloletnia 
Prognoza Finansowa była uchwalana na koniec marca 2011 r. w międzyczasie zaszło kilka 
zmian budżetowych, które zmieniły nie zakres rzeczowy ale wielkości finansowe, które ujęte 
są w załączniku. Tą zmianą w Prognozie Finansowej wyszczególnia się wszelkie 
przedsięwzięcia do faktycznych kwot, które są odzwierciedleniem w uchwale.  

Wobec braku dalszych pytań i uwag odczytano projekt uchwały.  

Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecno ści 13 radnych 
uczestnicz ących w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podj ęła uchwał ę Nr X/54/2011 w 
sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej G miny 

- Nr X/55/2011 w sprawie  zmiany bud żetu Gminy na 2011 r.  

Pan Przewodniczący oddał głos Pani Skarbnik, która przedstawiła zmiany w budżecie Gminy 
na 2011 r., które stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

Pan Kopis podziękował Pani Skarbnik i otworzył dyskusję. 

Jako pierwsza głos w sprawie tej uchwały zabrała Przewodnicząca Komisji Planowania  
i Budżetu Ewa Kosińska, która przedstawiła opinię w sprawie tej uchwały. Powiedziała,  
iż członkowie komisji uczestniczący na posiedzeniu Komisji Planowania i Budżetu w dniu  
29 czerwca  br.  przed posiedzeniem sesji wysłuchali szczegółowych wyjaśnień Pani 
Skarbnik i po wysłuchaniu wyrazili opinię pozytywną.  

Jako kolejny głos zabrał Radny Adamski, który spytał, która szkoła zaoszczędziła na zakupie 
kosiarki ? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, iż chodzi o szkołę w Siemianicach. 

Następnie Radny Adamski spytał odnośnie - badania wody i remonty, więcej poszło na 
badania czy remonty? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, iż na chwilę obecną nie pamięta, na pewno te badania są 
obowiązkowe. W tamtym roku wydano kwotę 30788 zł.  

Idąc dalej, głos zabrał Radny Kopis, który spytał w kontekście rozdziału 30004 – utrzymanie 
zieleni. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, iż rozdział ten jest utworzony spójnie do dochodów ponieważ 
kiedyś był tzw. Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej – gminny, który w 
tamtym roku został zlikwidowany ale dalej środki przychodzą z Urzędu Marszałkowskiego to 
są opłaty z tytułu kar za korzystanie ze środowiska te środki są przesunięte między 
paragrafami na kwotę 1000 zł.    



Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecno ści 13-stu radnych uczestnicz ących  
w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podj ęła uchwał ę Nr X/55/2011 w sprawie zmiany 
bud żetu Gminy na 2011 r.   

- Nr X/56/2011 w sprawie   uchylenia  uchwały Nr IX /47/2011 z dnia 30 maja 2011 r.  
w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/41/2011 Rady Gminy  Łęka Opatowska z dnia 27 
kwietnia  2011r. w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w bud żecie Gminy  
w 2012r. na  przedsi ęwzięcie pn.: „Przebudowa Starej Szkoły  Podstawowej w Ł ęce 
Opatowskiej wraz ze zmian ą sposobu u żytkowania  na cele społeczne – roboty 
wewnętrzne wyko ńczeniowe”; 

 Przewodniczący Rady Gminy Adam Kopis zwrócił uwagę, iż w tytule uchwały jest 
nieprawidłowa data i nr sesji.  

Głos zabrała Pani Skarbnik, która potwierdziła iż faktycznie jest nie tak jak powinno. 

Następnie Pan Wójt powiedział, iż 27 kwietnia 2011 r. przyjęto uchwałę nr VIII/41/2011, ta 
uchwała została przyjęta w brzmieniu w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w 
budżecie Gminy w 2012 r. na przedsięwzięcie pn. Przebudowa Starej Szkoły Podstawowej w 
Łęce Opatowskiej wraz ze zmianą sposobu użytkowania na cele społeczne – roboty 
wewnętrzne wykończeniowe na kwotę 900 tyś zł. – to była I uchwała. 

Następna uchwała dot. w/w sprawy to była uchwała nr IX/47/2011 z dnia 30 maja 2011 w 
sprawie zmiany tej poprzedniej uchwały podnosząc kwotę z 900 000 zł. na 1300000 zł. Po 
wielu odbytych dyskusjach między Urzędem Marszałkowskim i Regionalną Izbą 
Obrachunkową i unieważnieniu przetargu, który miał miejsce na III etap rządówki, wspólnie 
doszli do tego, iż najlepszym rozwiązaniem będzie uchylenie uchwały nr IX/47/2011 z dnia 
30 maja 2011 r. Jeśli uchwała ta zostanie uchylona to pozostanie uchwała z kwotą 900 000 
zł. Następnie głos zabrała Radca Prawny Gabriela Drzazga, która powiedziała, że co do 
zasady to tak jak Pan Wójt wcześniej wspomniał trzeba chronologicznie wypisać. 
Jest projekt dzisiejszej uchwały aby uchylić uchwałę z dnia 30.05.2011 w sprawie zmiany 
Uchwały Nr VIII/41/2011. T uchwała i jej treść  powinna brzmieć w następujący sposób: 

Uchwała Nr X/56/2011 Rady Gminy Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 29 czerwca  2011r. 
w sprawie uchylenia  uchwały Nr IX/47/2011 Rady Gminy Łęka Opatowska  z dnia 30 maja 
2011 r.  w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/41/2011 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 27 
kwietnia 2011 r. w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy w 2012 
r. na przedsięwzięcie pn.: „Przebudowa Starej Szkoły  Podstawowej w Łęce Opatowskiej 
wraz ze zmianą sposobu użytkowania  na cele społeczne – roboty wewnętrzne 
wykończeniowe”. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

  Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecno ści 13-stu radnych uczestnicz ących  
w posiedzeniu – 13 głosami „za” podj ęła uchwał ę Nr X/56/2011 Rady Gminy Ł ęka 
Opatowska z dnia 29 czerwca  2011r. w sprawie uchyl enia  uchwały  
Nr IX/47/2011 Rady Gminy Ł ęka Opatowska  z dnia 30 maja 2011 r.  w sprawie zmi any 
uchwały Nr VIII/41/2011 Rady Gminy Ł ęka Opatowska z dnia 27 kwietnia 2011 r.  
w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w bud żecie Gminy w 2012 r. na 



przedsi ęwzięcie pn.: „Przebudowa Starej Szkoły  Podstawowej w Ł ęce Opatowskiej 
wraz ze zmian ą sposobu u żytkowania  na cele społeczne – roboty wewn ętrzne 
wyko ńczeniowe”. 

Nr X/57/2011 w sprawie  wyra żenia zgody na obci ążenie hipotek ą nieruchomo ści 
gruntowej stanowi ącej własno ść Gminy Ł ęka Opatowska  

  W sprawie tej uchwały zabrał głos Wójt Gminy Pan Witold Jankowski, który powiedział, iż  
uchwała budżetowa wskazuje na to iż jest deficyt w budżecie Gminy a w związku z tym 
trzeba zaciągnąć kredyt aby ten deficyt sfinansować. Zgodnie  z obowiązującymi przepisami 
prawa został rozpisany i ogłoszony przetarg na udzielenie kredytu bankowego na pokrycie 
deficytu,  żaden bank się nie zgłosił. Po negocjacjach zgłosił się Gospodarczy Bank 
Wielkopolski Poznań, oddział Ostrów Wlkp. Każdy kredyt zaciągany przez gminę jest 
zabezpieczony wekslem In blanco. Ze względu na trudną sytuację na rynku bankowym, 
banki żądają dodatkowych innych zabezpieczeń jak np. polisa ubezpieczeniowa, obciążenie 
hipoteką nieruchomości których właścicielem jest gmina. Bank nie sprecyzował co chce 
konkretnie przyjąć jako zabezpieczenie. W związku z tym musimy być przygotowani na 
ewentualne zabezpieczenie banku w formie obciążenia hipoteką majątku gminnego gdzie 
musi być podjęta uchwała przez radnych Gminy, na podstawie której można negocjować 
warunki kredytu. 
Pan Wójt tak jak już wcześniej wspomniał w uchwale budżetowej był zapis o deficycie który 
ma być pokryty kredytem bankowym. W świetle ostatnich przedsięwzięć jakie są 
prowadzone w Gminie Łęka Opatowska jest to ostatni kredyt dotyczący prowadzonej przez 
Gminę inwestycji. Te wszystkie środki dot. pomocy finansowej z zewnątrz zostały 
wyczerpane z naszego województwa a zadania inwestycyjne będą wynikały  z naszych 
możliwości budżetowych. Aczkolwiek jest deficyt budżetowy i trzeba go pokryć kredytem 
bankowym w wysokości 1400 000 zł. Jeżeli ktoś z obecnych ma jakieś zapytania to chętnie 
na nie odpowie. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi i otworzył dyskusję w sprawie w/w 
uchwały.  

Jako pierwszy głos zabrał Radny Adamski, która spytał „Co jest planowane w remontowanej 
Rządówce, co tam będą za pomieszczenia i na co i dla kogo przeznaczone?”. 

Pan Wójt odpowiedział – iż zacznie od tego że obiekt ten jest pod ochroną konserwatora 
zabytków. To zobowiązuje do tego że np. tego budynku nie można rozebrać i postawić 
nowego co może by było tańsze i lepsze. Skorzystano z szansy pozyskania środków 
zewnętrznych na cele użyteczności publicznej. Obiekt ten będzie obiektem otwartym na 
rzecz społeczności lokalnej. Była również szansa pozyskania dofinansowania na stworzenie 
w tym obiekcie muzeum lecz taki obiekt jest nam nie potrzebny generował by tylko koszty. 
Tak więc zdecydowano się na obiekt użyteczności publicznej do którego będzie swobodny 
dostęp każdego mieszkańca. Na parterze po lewej stronie od frontu planowana jest  duża 
sala konferencyjna ewentualnie sala ślubów. Po przeciwnej stronie będzie biblioteka. Jedno 
pomieszczenie będzie przeznaczone na Posterunek Policji w naszej gminie. Pozostałe dwa 
pomieszczenia na parterze będą przeznaczone na rzecz społeczności lokalnych w naszej 
gminie np. Koło Gospodyń Wiejskich, Koło Emerytów i Rencistów, którzy nie mają się gdzie 
podziać. Na piętrze mają powstać pokoje gościnne z łazienkami, i jedno duże pomieszczenie 
na spotkania np. młodzieży z partnerskich gmin. Żadnych biur tam nie będzie. Przez 



przeniesienie biblioteki i sali ślubów do Rządcówki uzyskamy pomieszczenia na 
zagospodarowanie na cele Urzędu.     

Jeżeli chodzi o piwnice to są już częściowo zajęte przez zbiorniki na olej opałowy do szkoły i 
sali sportowej. 

Pozostałe części piwnic są do zagospodarowania na cele kulturalno- oświatowo-
gospodarcze w zależności od potrzeb. Jeśli ktokolwiek z obecnych na sesji jest bardziej 
szczegółowo sprawą Rządcówki zainteresowany to są klucze można pójść z pracownikiem 
Urzędu i naocznie zobaczyć jak to wszystko od wewnątrz wygląda.  

Idąc dalej, ponownie głos zabrał Radny Adamski, który powiedział, iż za chwilę radni będą 
głosować nad uchwałą dotyczącą tylko i wyłącznie remontu Rządówki i prac, które będą 
wykonane na parterze. 

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział – nie, uchwała nad którą radni będą za chwilę 
głosować dotyczy kredytu na pokrycie deficytu budżetowego Gminy.  

Następnie głos zabrała Pani Skarbnik, która powiedziała, iż zaciągany kredyt jest na pokrycie 
deficytu budżetowego wcześniej zaciągniętych zobowiązań tak jest w ustawie nie pisze się 
na inwestycje. Jedynie w przypadku uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na 
wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków Unii Europejskiej wskazuje 
się konkretną kwotę i na jaką inwestycję. Natomiast w przypadku uchwały w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowego kredytu na pokrycie planowanego deficytu budżetowego 
oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań nie wskazuje się konkretnie na jaką 
inwestycję tylko ogólnie na pokrycie deficytu budżetowego.  

Zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa podjęto uchwałę w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego na pokrycie deficytu budżetowego z dnia 27 kwietnia br. jest 
pozytywna opinia RIO bez żadnych zastrzeżeń. Kontynuując wypowiedź Pani Skarbnik 
powiedziała, iż tuż przed rozpoczęciem posiedzenia sesji na posiedzeniu Komisji Planowania 
i Budżetu pojawiło się pytanie o zadłużenie. Przystępując do przetargu i do negocjacji trzeba 
było przygotować wykaz na stan 20.06.2011 r. W chwili obecnej jest zadłużenie 48,98 % do 
planowanych dochodów bez prefinansowania czyli 10 628 986 zł. Wracając do projektu 
uchwały Bank może żądać jednego zabezpieczenia ale może również zażądać dwóch lub 
trzech w związku z powyższym asekuracyjnie jest przygotowany projekt w/w uchwały aby nie 
było problemu z uzyskaniem kredytu.           

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecno ści 13-stu radnych uczestnicz ących  
w posiedzeniu – 11 głosami „za” , 2 „wstrzymuj ące si ę„ (Radny Górecki, Radny 
Adamski) podj ęła uchwał ę Nr IX/57/2011 w sprawie  wyra żenia zgody na obci ążenie 
hipotek ą nieruchomo ści gruntowej stanowi ącej własno ść Gminy Ł ęka Opatowska 

- Nr X/58/2011 w sprawie powołania przedstawiciela do Rady Społecznej przy 
Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej  w Kępnie na kadencj ę 2011-
2015; 

W sprawie tej uchwały zabrała głos Sekretarz Gminy Pani Małgorzata Gąszczak, 
która powiedziała, iż Starosta Kępiński skierował pismo  z prośbą o wytypowanie kandydata 



do Rady Społecznej SP ZOZ. Temat był wcześniej poruszany na ostatnim posiedzeniu 
komisji na którym zaproponowano kandydaturę  Pana Zalewskiego, który był już dwie 
kadencje w Radzie Społecznej, gdzie zaznajomił się z pracami Rady, Radny Zalewski 
wyraził zgodę na ponowne kandydowanie do tej Rady a Radni ten wybór zaaprobowali. 

Wystosowano pismo do Starostwa z informacją o propozycji kandydata Pana Leszka 
Zalewskiego i adnotacją, iż stosowną uchwałę odeślemy jak najszybciej po jej podjęciu po 
obradach sesji.  

Jako kolejny głos zabrał Radny Powiatowy Pan Marek Kowalski, który powiedział, iż 
w dniu wczorajszym była ostatnia sesja przed wakacjami, następna dopiero będzie w 
sierpniu. Rada Społeczna kończy kadencję stąd trzeba było podjąć uchwałę o powołaniu 
Rady Społecznej, która opiniuje budżet i zmiany w budżecie szpitala i to jest bardzo ważny 
organ.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Adam Kopis odczytał pisemną zgodę Pana 
Leszka Zalewskiego na kandydowanie do Rady Społecznej przy Publicznym Zakładzie 
Opieki zdrowotnej w Kępnie na kadencję 2011-2015.    

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecno ści 13-stu radnych uczestnicz ących  
w posiedzeniu – 13 głosami „za” podj ęła uchwał ę Nr IX/58/2011 w sprawie powołania 
przedstawiciela do Rady Społecznej przy Samodzielny m Publicznym Zakładzie Opieki 
Zdrowotnej w K ępnie na kadencj ę 2011-2015; 

- Nr X/59/2011 w sprawie przyj ęcia Statutu Gminnego O środka Pomocy Społecznej w 
Łęce Opatowskiej 

Głos w sprawie tej uchwały zabrała Kierownik GOPS-u Pani Aniela Lipińska, która 
powiedziała, iż w związku z tym, że doszły pewne dodatkowe zadania tj. wynikające z 
ustawy o przemocy w rodzinie, powstały zespoły interdyscyplinarne, doszły od tamtego roku 
stypendia szkolne, doszły nowe zadania wynikające z ustawy o wychowaniu w trzeźwości. 
Już w poprzednim statucie był zatwierdzony aneks dlatego przygotowano jeden ze 
wszystkimi naniesionymi zmianami.  

Przewodniczący podziękował Pani Lipińskiej i oddał głos Radnej Krystynie Jankowy. 

Radna Jankowy w imieniu wszystkich członków komisji Oświaty Zdrowia, Kultury i Sportu 
wyraziła opinię pozytywną w sprawie przyjęcia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Łęce Opatowskiej 

Wobec braku pytań odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecno ści 13-stu radnych uczestnicz ących  
w posiedzeniu – 13 głosami „za” podj ęła uchwał ę Nr X/59/2011 w sprawie w sprawie 
przyj ęcia Statutu Gminnego O środka Pomocy Społecznej w Ł ęce Opatowskiej 

- Nr X/60/2011 w sprawie wyra żenia zgody na bezprzetargow ą  dzier żawę 
nieruchomo ści zabudowanej Towarzystwu Przyjaciół Rakowa 

  W sprawie tej uchwały zabrał głos Kierownik Referatu Budownictwa Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony Środowiska - Pan   Tomasz Jerczyński, który powiedział, iż 



Towarzystwo Przyjaciół Rakowa miało umowę dzierżawy, która była na okres 3-ech lat w 
związku z tym że kończy się termin ważności władze złożyły wniosek o przedłużenie na 
okres następnych 5-ciu lat.  

Następnie Pan Jerczyński przytoczył treść uzasadnienia do uchwały: 

„ Z treści art. 37 ust. 4  ustawy o gospodarce nieruchomościami wynika, iż rada gminy może 
wyrazić zgodę na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy dzierżawy na 
czas oznaczony dłuższy jak 3 lata nieruchomości stanowiącej własność gminy w 
przepadkach określonych w art. 37 ust. 3 tej ustawy.  
                Tryb taki może być zastosowany przy wydzierżawieniu nieruchomości 
przeznaczonych na cele publiczne, jeżeli cele te będą realizowane przez podmioty, dla 
których są to cele statutowe i których dochody przeznacza się w całości na działalność 
statutową. Niewątpliwie prowadzenie  Izby Pamięci w budynku wpisanym do Gminnej 
Ewidencji Zabytków – jest opieką nad nieruchomościami stanowiącymi zabytki, a 
Towarzystwo Przyjaciół Rakowa  zgodnie ze swoim statutem działa w celach 
niezarobkowych i celami statutowymi jest m.in. kultywowanie tradycji i pielęgnowanie 
zabytków poprzez powołanie i prowadzenie Izby Pamięci. Tak, więc opieka nad 
nieruchomościami stanowiącymi zabytki jest jednym z celów statutowych stowarzyszenia. 
                   Aby umożliwić Towarzystwu Przyjaciół Rakowa podjęcie ewentualnych starań  
o pozyskanie środków zewnętrznych na realizację ww. celu niezbędnym jest posiadanie 
przez stowarzyszenie wieloletniego tytułu władania daną nieruchomością Niniejsza uchwała 
określa czasowe ramy użyczenia nieruchomości tj. 5 lat.  
W wykonaniu niniejszej uchwały zostanie zawarta umowa dzierżawy”. 
  
Przewodniczący podziękował Panu Kierownikowi  i  otworzył dyskusję. 

Wobec braku pytań odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecno ści 13-stu radnych uczestnicz ących  
w posiedzeniu – 13 głosami „za” podj ęła uchwał ę Nr X/60/2011 w sprawie wyra żenia 
zgody na bezprzetargow ą  dzier żawę nieruchomo ści zabudowanej Towarzystwu 
Przyjaciół Rakowa 

Ad. 8. Informacja – „Sport na terenie Gminy, stan o rganizacyjny, fundusze, 
działalno ść, szkoły, kluby (LZS, LKS, MUKS-y)”. 

Jako pierwszy głos zabrał Z-ca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Pan Przemysław Durlej, który przedstawił informację nt.: „Najważniejsze osiągnięcia 
sportowe uczniów szkół podstawowych i gimnazjum Gminy Łęka Opatowska w roku 
szkolnym 2010/2011”, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie głos zabrała Radna Bogumiła Kosmala która przedstawiła informację nt. 
„Sukcesy uczniów szkół podstawowych i Gimnazjum Gminy Łęka Opatowska w konkursach 
w roku szkolnym 2010/2011”, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Idąc dalej, Przewodniczący Rady Gminy powiedział ,iż Przewodniczący Komisji Oświaty, 
Zdrowia, Kultury i Sportu Pan Leszek Zalewski, przekazał że po ostatnim posiedzeniu komisji 
zobligował się do zorganizowania spotkania członków Zarządu LZS-ów wraz z dyrektorami 
placówek i nauczycielami kultury fizycznej a także Panem Wójtem. Ma ono na celu aby 
współpraca układała się jak najlepiej, a co za tym idzie zdrowie i rozwój naszych dzieci szło 
w dobrym kierunku. Na pewno po przerwie wakacyjnej do takiego spotkania dojdzie.    

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do następnego punktu 
porządku obrad.    



 Ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych  

Przewodniczący Rady Adam Kopis poinformował, że na jego ręce nie wpłynęła żadna 
interpelacja. 

Ad. 10. Odpowiedzi na interpelacje zło żone na poprzednich sesjach 

Z powodu braku interpelacji nie było żadnych odpowiedzi na interpelacje.  

Ad. 11. Wolne głosy i wnioski 

Jako pierwsza głos zabrała Radna Kosińska, która powiedziała, iż chce się podzielić 
pewnym miłym spostrzeżeniem, jadąc z Kępna do Trzebienia zauważyła nowe tablice Łęka 
Opatowska wita – bardzo ładna tylko spytała czy były te tablice finansowane z tegorocznego 
skromnego budżetu czy  to jeszcze z zeszłorocznego?  

Pan Wójt odpowiedział że tablice były finansowane z ubiegłorocznego budżetu.  

Następnie głos zabrała Sołtys wsi Kuźnica Słupska Pani Krystyna Staloch, która zwróciła 
uwagę że na Bruku na przystanku od dawna nie ma żadnego rozkładu jazdy, poprosiła aby 
się tą sprawą zająć.  

Nawiązując do wypowiedzi Pani Sołtys Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż jadąc na 
posiedzenie sesji widział jak pracownik PKS przyczepiał w Opatowie nowy rozkład jazdy w 
okresie letnim. Prawdopodobnie w Kuźnicy Słupskiej też został umiejscowiony nowy rozkład 
jazdy autobusów.  Ale mimo to można problem dalej zgłosić.  

Idąc dalej głos zabrał Sołtys wsi Zmyślona Słupska Pan Piotr Stodolski, który zwrócił uwagę 
na to, iż w miejscowości Zmyślona Słupska znajduje się na tablicy nazwa Zmyślona  bez 
Słupska a przecież pełna nazwa brzmi Zmyślona Słupska.  

Odpowiedzi udzielił Kierownik Referatu Budownictwa Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska - Pan   Tomasz Jerczyński, który powiedział, iż w roku 2010 było wysłane pismo 
do Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie Zmyślonej Słupskiej odpowiedzieli że nie będą 
tego zmieniać, nie będą stawiać nowej tablicy ponieważ w naszym rejonie nie ma innej 
Zmyślonej.  

Pan Kierownik obiecał że temat jeszcze raz poruszy i będzie rozmawiać z Zarządem Dróg 
Powiatowych.  

Jako kolejny głos zabrał Radny Marian Pacyna, który powiedział, iż w związku z wysokim 
zadłużeniem Gminy Łęka Opatowska planuje się jakieś oszczędności w ramach oświetlenia 
ulicznego tak jak w niektórych sąsiednich gminach a także zadał pytanie odnośnie barierek 
przy drodze w Rakowie koło Pana Kupczaka.  

Odpowiedzi udzielił Kierownik Referatu Budownictwa Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska - Pan   Tomasz Jerczyński, który powiedział, iż barierki są zaplanowane, ale na 
chwilę obecną cały czas szukamy oszczędności. 

Jako kolejny głos zabrał Radny Adamski, który spytał czy Pan Wójt myślał o planie 
oszczędnościowym dla naszej Gminy. 

Pan Wójt odpowiedział, iż oczywiście się nad tym zastanawiał, Komisja Planowania i 
Budżetu dała propozycję o ewentualne wyłączenie oświetlenia w godzinach nocnych od 



godz. 24 do ok. 4. Takie rozwiązanie wdrożono już w gminach Trzcinica, Bralin. Ewentualnie 
jak Państwo radni tak zadecydują to w naszej gminie również to wprowadzimy.  

Następnie głos zabrała Sołtys wsi Szalonka, Pani Iwona Kołodziejczak, która spytała 
odnośnie lampy w stronę cmentarza w Szalonce. Kiedy można się spodziewać montażu tej 
lampy? 

Pan Wójt odpowiedział, iż zgodnie z ustaleniami na w/w  odcinku w Szalonce w stronę 
cmentarza ma być usytuowana przepompownia do kanalizacji. Jak poczekamy to inwestycja 
montażu lampy będzie po prostu dla Gminy tańsza. Dużą pulę środków bierze na swoje barki 
Energetyka Kępińska. Zgodnie z ostatnimi ustaleniami planuje się montaż na miesiąc 
wrzesień.  

Następnie głos zabrał Radny Powiatu Kępińskiego Pan Marek Kowalski, który powiedział, iż 
na wczorajszej sesji Rady Powiatu padło pytanie ze strony Radnego Piotra Zimocha w 
sprawie odcinka drogi krajowej od Piasek do Łęki Opatowskiej. Obecny na sesji Pan Daniel 
Mrugała powiedział, iż owszem dokumentacja jest zrobiona natomiast ze względu na brak 
środków w budżecie, realizacja tej inwestycji jest odłożona w czasie w nieokreślonym 
terminie.   

Kontynuując wypowiedź, Radny Powiatowy Kowalski powiedział iż na sesji po raz pierwszy 
zapoznali się ze strategią modernizacji i szczegółową analiza stanu dróg powiatowych i 
zamiarów jakie z tym są związane. Są to na razie pobożne życzenia, wiadomo chodzi o 
pieniądze - z tym jest gorzej. Jeśli chodzi o Gminę Łęka Opatowska to zostało uwzględnione 
kilka dość poważnych inwestycji na drogach powiatowych. Jest to strategia, która uwzględnia 
każdą gminę w powiecie a co z tego nam się uda zrealizować to czas pokaże.    

Następnie głos zabrał Pan Wójt, który powiedział, iż jest zaskoczony wypowiedzią Radnego 
Powiatowego  ponieważ dysponuje pismem z Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad w 
Poznaniu gdzie odcinek remontu ma mieć miejsce, są wskazane konkretne pieniądze od 
słupka do słupka. Na chwilę obecną inwestycja jest wstrzymana, spowodowane to jest 
brakiem decyzji środowiskowej. Odcinek na pewno będzie zrobiony tylko nie wiadomo kiedy. 
A szczególnie ten odcinek w samej miejscowości Piaski koło Pana Idczaka bo tam ma być 
robiony wolny pas tak jak na ulicy kwiatowej w Kępnie i stąd miała być dodatkowa decyzja 
środowiskowa. Odnośnie strategii to z Panem Starostą oczekiwaliśmy takiej strategii aby 
móc przewidywać pewne rzeczy albo nawet współfinansować. Wymusimy wiedzieć z 
pewnym wyprzedzeniem jakie są zamiary Starostwa Powiatowego w kwestii remontów i 
budowy dróg.   

 Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady  Gminy Adam Kopis, który zwrócił uwagę w 
imieniu mieszkańców Opatowa, iż w Oktawie Bożego Ciała idąc do Kościoła  były 
porozrzucane wokół kubłów śmieci. Poprosił o interwencję w tej sprawie. 

Następnie zawnioskował w kwestii „opatowskich górek”, na chwilę obecną są one zarośnięte, 
obsypane śmieciami wykorzystywane przez „kładowców”, proszę aby tą sprawą się zająć, 
uporządkować to i odpowiednio zagospodarować. Kontynuując swoją wypowiedź zwrócił 
również uwagę w imieniu pracowników przedszkola na błędną informację podaną w 
Biuletynie Gminnym odnośnie daty czynnego przedszkola, było napisane że będzie czynne 
od 1 lipca br.  

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, który powiedział że jest dobrze napisane w Biuletynie 
Gminnym, wszystkie przedszkola są czynne do końca czerwca a od 1 lipca rozpoczną się 
ustalone dyżury czynnych przedszkoli na okres wakacyjny. Kwestią „opatowskich górek się 
zajmiemy”.     



Jako kolejny głos zabrał pracownik Urzędu Gminy – Inspektor ds. informatyki Pan Artur 
Sołyga, który powiedział, iż radni mają stworzone konta elektroniczne na stronie urzędu. I 
każdy radny otrzyma dzisiaj na kartce swój login i hasło aby się zalogować i odczytać swoją 
pocztę. Tam będą wysyłane informacje z ostatniej chwili.  

Idąc dalej, głos zabrała Radna Krystyna Jankowy, która przedstawiła przygotowane przez  
nieobecnego Leszka Zalewskiego sprawozdanie z posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ w 
Kępnie z dnia 9.06.2011, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż zgodnie z planem pracy rady Gminy 
miesiąc lipiec jest miesiącem urlopowym i sesji w tym okresie nie będzie. Niestety nie 
dotyczy to komisji Oświaty , Zdrowia, Kultury i Sportu ponieważ musi się spotkać i omówić 
sprawy stypendiów szkolnych. Życzył zdrowego i wspaniałego wypoczynku. 

Jako kolejna głos zabrała Pani Sekretarz, która nawiązując do kont internetowych 
powiedziała, iż w dalszym ciągu te materiały co przychodziły w formie papierowej nadal 
Radni będą w takiej formie otrzymywać a także dodatkowo e- mailem.  Wiadomo pocztą 
internetową będzie przychodzić szybciej niż zwykła pocztą.  

 

Ad.12. Zako ńczenie obrad X Sesji Rady Gminy. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Adam Kopis o godz. 15:00 
zamknął obrady X sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

      

Protokółowała:                                                                               Przewodniczący Rady                                         

/-/ Renata Woźnica                                                                             /-/ Adam Kopis 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


